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Bemutatkozás 
 
Herczeg Flóra vagyok, másodéves kémia alapszakos hallgató. Középiskolai tanulmányaimat a Kispesti 
Károlyi Mihály Magyar-Spanyol Tannyelvű Gimnáziumban végeztem. 2022 májusában érettségiztem, 
ami után 2022 szeptemberében el is kezdtem az egyetemi képzést. A 2022/23-as tanévben a szakterület 
egyik mentoraként tevékenykedtem. 
 
A kémia mellett mindig is szerettem volna gyerekek fejlesztésével foglalkozni, ezért többször 
önkénteskedtem óvodákban, illetve ennek apropójából 2023 nyarán segédkeztem egy, az Egyboglya 
Alapítvány jóvoltából megrendezett nyári táborban, ahol kisiskolás korú gyerekeknek tartottunk 
kémiával kapcsolatos délutáni foglalkozásokat.  
 
Motiváció 
 
A 2022-es Tétékás GT alatt már gólyaként megfogalmazódott bennem, hogy én is aktív tagja szeretnék 
lenni az egyetemi közösségnek. Mentoraimnak hála, hamar beintegrálódtam a szakterületi életbe és 
ennek minden percét élveztem. Ebből kifolyólag, több egyetemi rendezvényen is részt vettem 
segítőként, ahol éreztem, még többet szeretnék tenni a szakterületért, ezért a későbbiekben jelentkeztem 
a 2022/23-as mentorrendszerbe. Mentorságom alatt, látva, hogy a Kémia Szakterület egy összetartó, 
aktív,  befogadó és sokszínű közösség, megfogalmazódott bennem, mennyire hálás vagyok, hogy ennek 
a tagja lehetek, éppen ezért a tőlem telhető legtöbbet szeretném visszaadni a szakterületemnek. Úgy 
érzem, ezért szakterületi koordinátorként tehetek a legtöbbet. 
 
A szakterületi koordinátor tisztség betöltése rengeteg felelősséggel és kihívással jár, de a megfelelő 
felkészítéssel amit Deák Tamástól, illetve Kása-Götz Kata Hangától kaptam, valamint a kitartásommal, 
jó kommunikációs és problémamegoldó készségeimmel ezek az akadályok áthidalhatóak. Ezt 
alátámasztja, hogy mentorságom alatt is mindig naprakész voltam, illetve bármilyen nehézség adódott, 
azt megfelelően sikerült megoldanom.  
 
Tervek 
 

1. Szakterületi Csoport és egyéb programok: 
 

Szerencsésnek mondhatom magam abból a szempontból, hogy a jelenlegi Kémia Szakterület, egy aktív 
és igen együttműködő közösség. A Szakterületi Csoport rendszeresen összehívott gyűléseit szeretném 
mindenképpen megtartani, amit minél több hallgató számára népszerűsítenék az évfolyamcsoportokban, 
illetve a mentorok segítségével. A már hagyománnyá vált Kémiás Társasestekre továbbra is hangsúlyt 
fektetnék, ezzel is kialakítva egy családias, befogadó légkört. Ezek az alkalmak segítenek a hallgatók 
számára, hogy az évfolyamukon kívüli szaktársaikkal is képesek legyenek kapcsolatokat kiépíteni és 
megismerni őket.  
 
A Kémiás Nyári Egyetem újbóli megrendezését is szorgalmazni fogom. Ez a rendezvény egy remek 
lehetőséget kínál a frissen felvett hallgatók számára. Lényege, hogy még a szorgalmi időszak kezdete 
előtt megismertethetjük velük az egyetemi tudományos légkört. Jelenlegi oktatói és hallgatói 
visszajelzések alapján, erre mindkét oldalról lenne igény. Ez egy kiváló közös cél, ami a felsőbb éves 
hallgatók és oktatók közös munkájának a gyümölcse.  
 
Többszöri sikert aratva, a Tanár-Diák Kirándulás, illetve futballmérkőzés, népszerűsítését is 
szívügyemnek érzem. Fontos kiemelni, hogy ezek az alkalmak kiválóak arra, hogy oktatóinkkal az 
intézmény falain kívül, egy kötetlenebb, de akár szakmai beszélgetést tudunk kialakítani, legyen szó a 
TDK-ról, vagy a kedvenc focicsapatunkról.  
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Támogatom és fontosnak tartom a több szakterületen átívelő, közös programok megszervezését, hiszen 
így, nem csak a saját közösségünk hallgatóit ismerhetjük meg, hanem a többi szakterületét is. Ezeknek 
a szervezése során örömmel dolgoznék együtt bármely másik szakterületi koordinátorral. A tavalyi 
félévben a biokörnytan-kémia állomásostúra volt az egyik ilyen program, illetve ebben a félévben a lila 
tanáris-kémiás közös program, aminek megszervezésében, mint mentor még részt vettem. 
 
Úgy érzem, a mesterszakos, illetve a külföldi hallgatók számára szélesebb körű programlehetőségeket 
kellene biztosítanunk. Ezt azzal szeretném elérni, hogy a mesterszakos hallgatóknak a kötött órarendjük 
és kötelezettségeik mellett, egy számukra megfelelő időpontban akár egy külön társasestet vagy akár 
más szakterület mesterszakosaival egy állomásostúra jellegű rendezvényt lehetne tartani. Ezeket persze 
igény szerint szervezném, akár más szakterületi koordinátorokkal. Az őszi félév megkezdése előtt egy 
mesterszakos „gólya” találkozót is szeretnék számukra szervezni, hogyha valaki nem ELTE-s berkekből 
érkezne, ne érezze úgy, hogy nem a közösség tagja. Ezen felül a külföldi hallgatók számára a MIS 
(Mentoring for International Students) népszerűsítését is fontos feladatomnak érzem, hogy ők is 
könnyebben beilleszkedhessenek, valamit könnyebb legyen számukra a magyarországi tartózkodásuk.  
 

2. Rekrutáció, közösségi média platformok 
 
Sajnos többször találkoztam azzal a problémával, hogy a természettudományos tárgyakra negatívan 
gondolnak a diákok. Éppen ezért fontosnak tartom, hogy nem csak a szakunkon tanuló hallgatók 
számára lényeges a közösség népszerűsítése, hanem a jelenleg pályaválasztás előtt álló 
középiskolásoknak is. Ennek megvalósítása Deák Tamásnak hála már elkezdődött. Jelenleg egy 
elkészült egységes prezentáció segítségével, önkéntesen jelentkező hallgatókkal együttműködve, 
szeretnék középiskolai rendezvényeken részt venni, ahol a kémia szakot tudnánk népszerűsíteni. Első 
körben volt gimnáziumokban, középiskolákban megrendezett különböző pályaorientációs napok, illetve 
egyéb események keretei között tartanánk ezeket az előadásokat. Az előadás az egységes prezentáción 
kívül, az önkéntes hallgató személyes élményeire, illetve tapasztalataira épülne. Az erre vállalkozók 
számára, az események előtt tartanék egy eligazítást, ahol tisztázzuk, pontosan hogyan is nézne ki egy 
ideális előadás. Ezt a kezdeményezést szívügyemnek érzem, amit az Intézet vezetése is támogat, ugyanis 
így remélhetőleg minél több felmenő generációs fiatal számára ismertté tehetnénk szakunkat.  
 
Véleményem szerint, a közösségi platformjaink aktivitási tendenciája is fejlődhetne. Napjainkban a 
legtöbb fiatal a közösségi média által jut információhoz, ezért fontosnak érzem, hogy a Facebook-on 
kívül, a többi platformot is felpezsdítsük. Első körben az Instagram, illetve TikTok oldalunkat szeretném 
aktívabbá tenni, ezzel is nagyobb célközönséget elérve. Ezt informatív jellegű posztok megírásával, 
valamit tematikus videókkal népszerűsíteném. Ennek véghezvitelét először egyedül tenném, hogy a 
későbbiekben önkéntesen jelentkező hallgatótársaimnak iránymutatást adhassak.  
 

3. Tudományos és tanulmányi ügyek, KéKó: 
 
Lényegesnek tartom, hogy az Erasmus+ lehetőségeket népszerűsítsem hallgató társaim számára, 
ugyanis ez egy életre szóló élmény. A nyári szakmai gyakorlat elvégzése külföldön egy hatalmas 
lehetőség, amivel szeretném, hogy minél többen éljenek. Ezen felül, különböző ELTE-s és HUNREN-
es kutatócsoportokon belül végzett kutatást akár el lehet fogadtatni szakmai gyakorlat gyanánt, ami egy 
kedvező alkalom arra, hogy ne csak a kötelezettségeinknek tegyünk eleget, de akár belelássunk a kutatás 
szépségeibe. Illetve ez egy kiváló lehetőség TDK munka vagy esetleg szakdolgozat előkészítésére.  
 
Azok számára, akik szeretnék felfrissíteni tudásukat valamilyen tárgyból, vagy esetleges lemaradásuk 
van valamiből a KéKó egy remek megoldás. Ez nem csak egy kiváló korrepetáló szervezet, de még 
ingyenes is a hallgatók számára. A szervezet munkáját a különböző közösségi felületeken történő 
megjelenítéssel népszerűsíteném, illetve a mindenkori KéKó koordinátor, jelenleg Hideg Ádám, 
segítségével a magukban biztos, tanítani vágyó felsőbb évesek korrepetitornak való jelentkezését 
szorgalmaznám. Fontosnak tartom majd kihangsúlyozni, hogy a KéKó nem csak gólyák, de 
felsőbbévesek számára is mindig egy elérhető lehetőség.  
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4. Érdekképviselet 
 
A Kémia Szakterület képviseletének koordinálása a Küldöttgyűlésen egy jó szakterületi koordinátor 
egyik alapvető feladata. Éppen ezért, hogy a képviselők mindig naprakészek legyenek, a következő félév 
Küldöttgyűlései előtt, a megszokott módon, egy megbeszélést tartanék velük az aktuális ügyekről. 
Emellett, ösztönözném a mandátummal nem rendelkező hallgatókat, hogy ők is csatlakozzanak 
rendszeresen a Küldöttgyűlésekre, hiszen mindenki véleménye számít.  
 
A Kémia Intézeti Tanács jelenlegi delegáltjaival, illetve az intézetvezetéssel együttműködve, 
hallgatótársaim érdekeit szeretném képviselni, illetve az ott születő, őket érintő döntésekről alaposan 
tájékoztatni a hallgatóságot. A jelenlegi szakterületi koordinátor és a delegáltak beszámolói alapján, a 
Kémia Intézeti Tanács próbál diákközpontú döntésekre jutni, ezeket továbbra is szorgalmazni fogom.  
 

5. Mentorrendszer 
 
Szerencsére volt közvetlen belelátásom a tavalyi, illetve a jelenleg szervezés alatt álló mentorrendszerbe. 
A tavalyi mentorrendszer gördülékeny működése köszönhető volt a mentorfelelősök és a mentorok 
elhivatottságának. Ezért fontosnak tartom, hogy az idei rendszerben is tőlem telhetően, a 
leghatékonyabban és legmegfelelőbben segítsem a jelenlegi mentorfelelős és mentorok munkáját.  
 
Összegzés 
 
Szeretném megköszönni mindazoknak, akik az eddigi egyetemi tanulmányaim alatt segítettek abban, 
hogy a közösség szerves részévé váljak és megtaláljam a helyem az egyetemen. Fő célom, hogy minden 
hallgatótársam hasonlóan érezze magát a Kémia Szakterületen. Külön köszönöm volt mentoraimnak, 
hogy elindították bennem ezt a folyamatot, illetve Deák Tamásnak és Kása-Götz Kata Hangának a 
felkészítést és a biztatást. Továbbá hálával tartozom Horváth Hanna Zsófia jelenlegi mentorfelelősnek 
és mindenkinek aki elolvasta a pályázatomat és segített annak tökéletesítésében.  
 
Köszönöm Neked is, hogy elolvastad! Bármilyen felmerülő kérdés vagy kérés esetén keress bátran! 
 
Herczeg Flóra 
herczegflo@student.elte.hu 
+36 30 556 1060 
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